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Andrzei Golqbieski

Radny Rady Miasta Wfocfawek

SIK i"ihillAr
Wiioi*aw,ek PREZYDENT MIASTA WIOCIAWEK
0t11'19 ',^ i

& uef. ..."-.1,......:..-..... r* ,.;.,.1,:11 
Or Marek Wojtkowski

W imieniu mieszkaric6w Wfoctawka zwracam siq z pro5bq o dokonanie
uzupelnienia drzewostanu w pasie zieleni ulicy Okrq2nej. Drzewka kt6re byty

wsadzone uschty. Na ich miejsce trzeba wsadzid nowe ije pielqgnowai.
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